
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 12/12/2024 
 

Του:  Βιλιάρδου Βασίλειου, Βουλευτή Β1' Βορείου Τομέα Αθηνών 
  

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό  Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
 

ΘΕΜΑ:  «Ανάγκη για διευκρίνιση των συνθηκών που διέπουν τη συμπερίληψη των 

εγγυημένων από το ελληνικό Δημόσιο δανείων στα μη εξυπηρετούμενα δάνεια» 
 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Σύμφωνα με την Έκθεση Χρηματοπιστωτικής Σταθερότητας, του Οκτωβρίου 2024, της 
Τράπεζας Ελλάδος, κατά το πρώτο εξάμηνο του 2024, υπήρξε επιδείνωση των Μη 
εξυπηρετούμενων Δανείων, η οποία, κατά την ως άνω κεντρική τράπεζα, επήλθε, λόγω 
εποπτικής απαίτησης για την ενσωμάτωση στην λίστα των τελευταίων, ορισμένων κατηγοριών 
δανείων που έχουν την εγγύηση του ελληνικού Δημοσίου. Συγκεκριμένα, πληροφορούμαστε 
ότι, τα μη εξυπηρετούμενα δάνεια, από 9,95 δις €, όπως καταγράφονταν τον Δεκέμβριο του 
2023, στα τέλη Ιουνίου 2024, ανήλθαν στα 10,43 δις €, παρουσιάζοντας αύξηση κατά μισό, 
περίπου, δισεκατομμύριο ευρώ. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Ποιο είναι το ύψος των εγγυημένων από το ελληνικό Δημόσιο δανείων με valeur 30 

Νοεμβρίου 2024 για κάθε μια από τις τέσσερις συστημικές τράπεζες της χώρας; 

2. Για ποια από τα ανωτέρω δάνεια έχει ζητηθεί η κατάπτωση της εγγύησης; 

3. Ποιο είναι το ύψος των δανείων για τα οποία ζητήθηκε η κατάπτωση της εγγύησης και το 

ελληνικό Δημόσιο που εγγυείτο για αυτά, αρνήθηκε την σχετική αποπληρωμή με διάφορες 

αιτιολογίες; 

4. Για ποιο ύψος εγγυημένων δανείων υπάρχει δικαστική εμπλοκή μεταξύ των συστημικών 

τραπεζών και του ελληνικού Δημοσίου, μετά από σχετικές αγωγές που άσκησαν οι τράπεζες, 

λόγω μη καταβολής της οφειλόμενης εγγύησης; 

5. Ποιο είναι το ύψος των μη εξυπηρετούμενων εγγυημένων από το Δημόσιο δανείων για τα 

οποία δεν ζητήθηκε η κατάπτωση, εντός της αυστηρά προβλεπόμενης πενταετίας και ως εκ 

τούτου, έχει επέλθει η παραγραφή τους από το Δημόσιο; 

6. Ποιο είναι το ύψος των εγγυημένων από το Δημόσιο δανείων για τα οποία δεν υπήρξε  

καταγγελία εντός πενταετίας από την συμβατική τους λήξη και άρα, έχει επέλθει παραγραφή 

τους, ως προς τους δανειολήπτες; 
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7. Ποιο είναι το ύψος των προβλέψεων για τα εγγυημένα από το ελληνικό Δημόσιο δάνεια, που 

έχουν παραγραφεί, τόσο ως προς τους δανειολήπτες, όσο και ως προς το ελληνικό Δημόσιο ; 

8. Ποιο είναι το ύψος των εγγυημένων από το ελληνικό Δημόσιο δανείων που έχει τιτλοποιηθεί; 

9. Ποιο είναι το ύψος των εγγυημένων από το ελληνικό Δημόσιο δανείων που έχουν  υπαχθεί 

με οριστική απόφαση στο Νόμο Κατσέλη; 

10. Ποιο είναι το ύψος των εγγυημένων από το ελληνικό Δημόσιο δανείων που έχουν υπαχθεί 

στον εξωδικαστικό μηχανισμό ρύθμισης των οφειλών (Ν4738/2020); 

11. Ποιοι είναι οι διαχειριστές των εγγυημένων από το ελληνικό Δημόσιο δανείων των 

συστημικών τραπεζών και ποιο είναι το ύψος των προμηθειών που έχουν λάβει οι εν λόγω 

από τις τράπεζες – πελάτες τους, κατά την χρονική περίοδο «Ιανουάριος 2020 - Νοέμβριος 

2024»; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

ΒΙΛΙΑΡΔΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

 

 




